
Referat fra bestyrelsesmøde i Dagplejen mandag den 12. september 

2022 kl 18.30 - 20.30. 
Referat: 

1. Velkommen  
 

Præsentations runde. 

2. Orientering – nyt siden sidst: 
- nyansættelser og afgange 
- antal af dagplejere og børn 
- budget 
- generelle nyheder eller 

opmærksomheder 
 

Ansættelser af dagplejere:  
3 i Sakskøbing, 1 i Stubbekøbing og 1 ml. 
Horreby og Nykøbing. 
 
Afgange: 
1 dagplejepædagog – Vi har i en periode kørt 
med for mange pædagogtimer, så der ansættes 
ikke lige nu, men vi håber på sigt at kunne 
ansætte i nogle af hendes timer. 
 
Budget: 
Vi har taget stort ansvar og sparet alt hvad vi 
kunne i 2022. Pt ser det fortsat ud til vi i 
dagplejen afslutter 2022 med en underskud, 
dog mindre end først antaget. De indsatser vi 
har iværksat har haft en hensigtsmæssig effekt 
på økonomien. 
 
Sandkasser: 
I legestuerne på Vendsysselvej og Nr. Boulevard 
skal der opsættes nye sandkasser med net. 
Ejendomscenteret har ikke løst opgaven endnu. 
Der arbejdes på at få løst udfordringen snarest 
muligt. 
 

3. Opfølgning fra sidste møde: 
- synlighed af dagplejen 
- ønske om mere viden om alt det 

der sker i dagplejen 
- ideer til rekruttering 

 

Daglig information fra dagplejere.  
Ved sidste møde blev det nævnt at nogle 
forældre oplever sparsom information fra 
dagplejerne vedr. børnenes hverdag. 
Andre forældre oplever de bliver informeret 
godt og modtager billeder og beskrivelser på 
AULA. 
 
Det er rigtig dejligt som forældre at få billeder 
eller en mundtlig overlevering af dagens 
aktiviteter, så man kan snakke med sit barn 
hjemme også selvom barnet ikke har så meget 
sprog endnu. 
 
Denne udfordring arbejdes der videre med i 
dagplejen. Målet er at alle forældre skal have 
oplevelsen af de bliver godt informeret om 
deres barns hverdag og trivsel i dagplejen. 
 



1. Velkommen  
 

Præsentations runde. 

 
 
Idéer til rekruttering: 
Større synlighed. Der bliver snakket for lidt om 
dagplejen.  
Forslag om at investere i tid på at gøre os 
synlige på de sociale medier. En samlet side for 
dagplejen i hele Guldborgsund. Formodning om 
at det er godt givet ud. 
Indhold: Billeder af legestuer, ting der er 
foregået i legestuen, nye legeting, emner fra 
forældremøde. 
Skoler, vuggestuer mv. bliver ind imellem 
nævnt i lokal tv mv. Der kunne vi også komme 
på banen. 
 

4. Tilsyn: 
- Præsentation af tilsyns materiale 

og proces 
- Afklaring vedr hvem der fra 

bestyrelsen deltager i tilsyns 
processen  
 

Gennemgang af tilsynsmaterialet. 
I alle dagtilbud vil der blive fortaget et 
lovpligtigt tilsyn af indhold og kvalitet i 
dagtilbuddet. Rapporten fra dette tilsyn bliver 
offentliggjort på dagplejens hjemmeside 
efterfølgende.  
 
I processen vedr tilsyn inviteres repræsentanter 
fra forældrebestyrelsen til at deltage. 
 
Bestyrelsen har valgt følgende repræsentanter 
til deltagelse: 
D. 24. november kl. 17.30-20.30 
Nan og Karsten deltager 
Lene er 1. suppleant 
Sussie 2. suppleant 
 
Tilsyns rapport bliver efterfølgende 
gennemgået på bestyrelsesmøde. 
 

5. Planlægning af forældremøde 2023 
 

Bestyrelsen ønsker at det afholdes på 
Sophieskolen igen. Det var nogle gode 
omgivelser. 
 
Dagplejen sætter fokus på bevægelse og leg. 
Bestyrelsen bakker op om at det bliver emnet 
til forældremødet. 
 

6. FOLA 
 

Der sker ikke rigtigt noget for tiden. 

7. Åbent punkt 
 

Intet 

8. Evt Intet 



1. Velkommen  
 

Præsentations runde. 

 

 

Referent: Malene Friese og Lene Stilund Jeppesen 


